

Solutions30 continues to reduce its exposure to the fibre deployment market in France

In France, Solutions30 is implementing a strategy to reposition its activities towards the markets offering the most attractive development prospects, particularly Energy and Technology services. As part of this strategy, the Group continues to reduce its exposure to the now-mature fibre deployment market.

The share of Connectivity activities, which comprise services provided to telecommunications operators, in Solutions30's revenue in France has thus decreased from 72% in 2022 to 45% in 2025. This reduction is set to continue, with the gradual cessation, in the second half of 2026, of the activities related to a major fibre-optic deployment contract. This contract, whose operating margin had become negative, represented annual revenue corresponding to approximately 38% of Solutions30's revenue in France and 13% of the Group's consolidated revenue for the 2025 financial year.

The end of this contract is part of the transformation undertaken by Solutions30 in order to reduce its exposure to mature markets, and gradually refocus its resources on activities that offer better prospects for growth and profitability.

This development is leading Solutions30 to progressively adapt the organisation of its French operations to their new level of activity, in accordance with applicable procedures and through dialogue with the stakeholders involved. Its scope and pace will depend on how activity levels and market conditions in France evolve.

« This reduction in our exposure to the fibre-optic deployment market in France marks a new step in the repositioning of our French activities, in line with the Group's strategy. It will have a significant impact on our revenue in France, but will reduce our dependence on a market that has reached maturity and whose profitability levels no longer meet our objectives. Over time, we intend to focus our resources on our more promising markets, particularly in Energy and Technology services », commented Antoine MIRABEL, CEO of Solutions30's French operations.

About Solutions30 SE

Solutions30 provides consumers and businesses with access to the key technological advancements that are shaping our everyday lives, especially those driving the digital transformation and energy transition. With its network of more than 16,000 technicians, Solutions30 has completed over 65 million call-outs since its inception and led over 500 renewable energy projects. Every day, Solutions30 is doing its part to build a more connected and sustainable world. Solutions30 has become an industry leader in Europe with operations in 9 countries: France, Italy, Germany, the Netherlands, Belgium, Luxembourg, Spain, Portugal, and Poland. The capital of Solutions30 SE consists of 107,127,984 shares, equal to the number of theoretical votes that can be exercised.

Solutions30 SE is listed on the Euronext Paris exchange (ISIN FR0013379484- code S30). Indices: CAC Mid & Small | CAC Small | CAC Technology | Euro Stoxx Total Market Technology | Euronext Tech Croissance.

Visit our website to learn more: www.solutions30.com

Contact

Individual Shareholders:

Tel: +33 1 86 86 00 63 – actionnaires@solutions30.com

Analysts/Investors:

investor.relations@solutions30.com

Press:

media.relations@solutions30.com

Attachment

| [PR S30 EGM 13_07_2026 EN](#)

Solutions30 poursuit la réduction de son exposition au marché du déploiement de la fibre en France

En France, Solutions30 met en œuvre une stratégie de repositionnement de ses activités vers les marchés offrant les perspectives de développement les plus favorables, notamment les services à l'Énergie et à la Technologie. Dans ce cadre, le Groupe poursuit la réduction de son exposition au marché du déploiement de la fibre, désormais mature.

La part des activités Connectivity, qui regroupent les services destinés aux opérateurs de télécommunications, dans le chiffre d'affaires de Solutions30 en France est ainsi passée de 72 % en 2022 à 45 % en 2025. Cette réduction doit se poursuivre, avec la cessation progressive, au cours du second semestre de 2026, des activités liées à un contrat majeur dans le déploiement de la fibre optique. Ce contrat, dont la marge opérationnelle était devenue négative, représentait un chiffre d'affaires annuel correspondant à environ 38 % du chiffre d'affaires de Solutions30 en France et à 13 % du chiffre d'affaires consolidé du Groupe au titre de l'exercice 2025.

La fin de ce contrat s'inscrit dans la transformation engagée par Solutions30 afin de réduire son exposition aux marchés matures et de recentrer progressivement ses ressources sur les activités présentant de meilleures perspectives de croissance et de rentabilité.

Cette évolution conduit Solutions30 à adapter progressivement l'organisation de ses opérations françaises à leur nouveau niveau d'activité, dans le respect des procédures applicables et du dialogue avec les parties prenantes impliquées. L'ampleur et le rythme de cette adaptation dépendront de l'évolution des niveaux d'activité et des conditions de marché en France.

« Cette réduction de notre exposition au marché du déploiement de la fibre optique en France marque une nouvelle étape dans le repositionnement de nos activités françaises, en ligne avec la stratégie du Groupe. Elle aura un impact significatif sur notre chiffre d'affaires en France, mais contribuera à réduire notre dépendance à un marché arrivé à maturité et dont les niveaux de rentabilité ne répondent plus à nos objectifs. Nous entendons, à terme, concentrer nos ressources sur nos marchés les plus porteurs, notamment dans les services à l'énergie et à la technologie », commente Antoine MIRABEL, Directeur Général des activités françaises de Solutions30.

A propos de Solutions30 SE

Le Groupe Solutions30 s'est donné pour mission de rendre accessibles à tous, particuliers et entreprises, les mutations technologiques qui transforment notre vie quotidienne, en particulier dans les domaines de la transformation numérique et de la transition énergétique. Avec plus de 65 millions d'interventions réalisées depuis sa création, un réseau de plus de 16 000 techniciens et plus de 500 projets réalisés dans le domaine des énergies renouvelables, Solutions30 contribue chaque jour à l'essor d'un monde toujours plus connecté, toujours plus durable. Figurant parmi les principaux acteurs de son secteur en Europe, Solutions30 est implanté dans 9 pays : France, Italie, Allemagne, Pays-Bas, Belgique, Luxembourg, Espagne, Portugal et Pologne. Le capital de Solutions30 S.E. est composé de 107 127 984 actions, identiques au nombre de droits de vote théoriques et exerçables.

Solutions30 S.E. est cotée sur Euronext Paris (ISIN FR0013379484- code S30). Indices : CAC Mid & Small | CAC Small | CAC Technology | Euro Stoxx Total Market Technology | Euronext Tech Croissance.

Visitez notre site web pour plus d'informations : www.solutions30.com

Contact

Actionnaires individuels :

Tél : +33 (0)1 86 86 00 63 - actionnaires@solutions30.com

Analystes/investisseurs :

investor.relations@solutions30.com

Presse :

media.relations@solutions30.com

Pièce jointe

| [CP S30 EGM 13_07_2026](#)